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REUNIÓ DE COMISSIÓ 02/02/2023: 

Assisteixen a la reunió: Mireia (grup de dol), Àngel (grup scrabble català), Susanna (voluntària), 

Angelita (voluntària), Jaume (voluntari, tresorer), Montse (voluntària), Amàlia (voluntària), Anna 

(reiki), Paloma (grup de criança), Malú (club de lectura), Susanna (usuària), Mònica (equip tècnic), 

Manel (equip tècnic). 

S’excusen: Edith (scrabble), Josep Maria (Foto-fòrum), Montse (costura creativa), Bàrbara 

(usuària). 

No assisteixen i no s’excusen: Ricard (tennis taula). 

 

1. Presentació dels assistents: S’incorporen l’Anna del reiki i la Mireia del grup de dol, i la Paloma 

de l’espai de criança. 

2. Tancament econòmic: 

El tancament del 2022 no va anar molt bé. Es detallen els imports d’ingressos i despeses. Es 

comenta que s’adjuntarà el balanç provisional a l’acta perquè tothom ho pugui analitzar, i 

enviarem el definitiu en quant el tinguem. El resum és que hi ha un saldo negatiu de 4.000 i pico 

euros, assumit per l’entitat amb un préstec durant la pandèmia. 

S’explica que estem recuperant la participació, que hem limitat l’aforament dels tallers i que això 

es nota. Les persones assistents comenten que si es contempla augmentar l’aforament als tallers 

tenint en compte que no sempre ve tothom. Diem que si ho necessitem si, però que de moment 

volem generar confiança en les persones que no venien. 

Aquest any 2023 ha començat prou bé, s’han generat un ingrés de 23.531€, més que el trimestre 

anterior però uns 4.000€ menys que abans de la pandèmia. Esperem que l’evolució segueixi sent 

positiva. 

S’adjunta document. 

 

3. Presentació grups nous:  

Es presenten els espais de trobada nous que s’han incorporat al Casal. La Mireia explica que ella 

veia que hi havia una necessitat amb el tema dol (ella treballa en un PADES) i van pensar que fer-

ho al barri era bona idea. Van començar aquest dimarts prèvies unes entrevistes, son 3 

participants però podrien arribar a ser 5. Un màxim per al grup seria de 7 persones. Es reuneixen 

quinzenalment. Les persones assistents ho troben bona idea, al barri no existeixen grups de dol. 

S’exigeix compromís o assistència mínima. 

La Susanna Vendrell pregunta com s’ha fet difusió d’aquest espai, s’explica que a més dels canals 

del casal, també s’ha fet als CAPS de Ramón Turró i Poblenou, a través de salut comunitària. Ella 

comenta que potser a les farmàcies i en concret amb el Jordi de Radars també es podria fer 

difusió. 

L’Anna comenta que a teleassistència potser trobaríem més persones interessades, també 

s’apunta a serveis socials. Però el grup ha de ser reduït i tampoc es tracta de morir d’èxit. 
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L’Anna, de reiki, comença que volia recuperar el grup de reiki, com a veïna i com a tema personal, 

fan reiki orientant-se a l’acompanyament en la pèrdua generalitzada (de salut, personal, etc). 

Tracten el dol emocional. Actualment hi ha 2 persones voluntàries i demanen transparència i 

titulació. Fan 3 sessions cada dimarts, amb l’objectiu d’arribar a 3/4 voluntàries. També es 

demana compromís als i les participants, donat que hi ha llista d’espera i un treball voluntari de 

les persones que imparteixen reiki. 

La Paloma forma part del grup de criança, es van trobar juntament amb altres mares en un curs 

del CAP amb la Lucía: era un espai dirigit. Però el grup va acabar, i com enriqueix molt i ajuda molt 

tractar certs temes en grup, van decidir intentar seguir reunint-se, i ho fan els dilluns de 16 a 

17.30h al Casal. És un grup autogestionat, però l’assistència és variable perquè la logística familiar 

és complicada. No saben com anirà de cara a futur. Ara intentaran proposar a cada sessió temes 

que preocupen per parlar, ara ho faran així per veure si es motiva a la participació. Han fet 

contactes amb Vil·la Veïna per xerrades, etc, però la intenció que tenen és seguir. 

4. Campanyes singulars.  

Expliquem la campanya de donació de sang i la participació amb l’institut Joncar. Es comenta que 

fem dues campanyes l’any, una al març i una al setembre. La propera serà el 30 de març. 

Expliquem que estem col·laborant amb l’Institut Joncar, en un projecte escolar en el qual 

l’alumnat farà la campanya de comunicació entre les persones joves per conscienciar sobre la 

donació. 

Sant Jordi. Es demanen idees per fer alguna cosa per Sant Jordi. La Malú (club de lectura) explica 

la idea de la remodelació de la biblioteca i arrel d’això, i de que sobren llibres perquè tots no hi 

cabran. S’origina un debat i sorgeixen vàries idees: 

• Venda de llibres al pes (per kilo) 

• Gimcana per trobar llibres estil crossbooking 

• Venda de llibres per donar a una entitat solidària 

• Regalar-los el dia de Sant Jordi, fent campanya de comunicació prèvia 

La idea que més triomfa és que els llibres es portin al casal i que la gent els agafi quan vingui a fer 

alguna activitat. S’haurà de comunicar bé perquè la gent ho entengui. El tret de sortida podríem 

fer-lo coincidir amb Sant Jordi. Acordem donar-li una volta, queda clar que estaria bé fer alguna 

cosa per aquesta data senyalada. 

5. Altres propostes 

Es presenten propostes que han arribat, que se surten de l’habitual: 

• Llenguajocs: és una activitat que va en la línia de fomentar l’ús de la llengua catalana, en 

format jocs i dinàmiques. Hi ha dues opcions de format: en sessió única, 1h 15 mins per 

200€, o en format taller: 4h, 400€. S’obre un debat sobre el públic al qual volem arribar i 

el pagament de la mateixa. L’Àngel i la Susanna V. consideren que l’activitat no hauria de 

ser de pagament perquè ells són els principals interessats en donar a conèixer l’activitat. 

Des de l’equip tècnic aclarim que són 2 formats diferents i que difícilment faran la sessió 

gratuïta. En general no es veu molt l’encaix de la proposta perquè es creu que no arribarà 

a la suficient gent com per què la participació justifiqui el cost. Finalment es decideix 

demanar que ajustin el pressupost (50%) i llavors valorarem d’oferir-lo.  
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• Fira vegana: és una activitat tipus fira de gastronomia amb actuació musical, a l’interior 

del Casal de Barri, en diumenge. Després d’un debat es considera que l’objectiu d’aquesta 

fira vegana és el lucre (o bé comercial) i que no te encaix al Casal. 

• Formació sobre llenguatge no discriminatori: Es tracta d’una formació per a entitats i 

equipaments públics sobre llenguatge no-discriminatori. Es considera que val la pena 

oferir-lo en obert per al públic del Casal de Barri. 

• Xerrades sobre història: A la passada assemblea d’usuaris i usuàries va sorgir la idea de fer 

xerrades culturals, històriques, etc. Recentment ha arribat una proposta per part d’un 

usuari del casal per fer xerrades sota el títol: “La catedral, pas a pas”. I a cada sessió farien 

una part: La cripta, el cor, la façana i la porta de la catedral, les capelles (retaules gòtics i 

barrocs). D’una hora de durada i en format audio-visual. Es considera que és una bona 

proposta, si el format és 1 al mes. S’arriba a la conclusió que cal aplicar el criteri dels 5€ 

bescanviables per activitats del Casal de Barri. 

• Revista Gust: D’acord a ser punt de distribució sempre i quan no suposi un cost per al 

casal i la revista sigui gratuïta. 

6. Precs i preguntes: 

La Malú creu que caldria fer alguna cosa (activitat) sobre el 8 març. Es planteja recuperar el taller 

d’autodefensa femenina que vam descartar el seu dia. Acordem que demanarem pressupost a la 

Karin i als altres contactes que tenim i els passarem a la comissió per acabar de decidir quina 

opció és millor. 

El Manel proposa recuperar la festeta de cloenda al juny. El format seria una exposició de les 

diferents feines que es fan als tallers, un pica pica “de traje”, on cadascú porta alguna cosa per 

picar i el Casal posa la beguda. La Mònica aporta que podríem fer un vermut-concert, amb alguna 

formació petita que encaixi amb el pressupost. Agrada molt la idea i anotem portar-la a terme. 

Es defineix la propera data de reunió el dimecres 12 abril, 18.30h 

I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza la reunió entorn les 20.20h. 
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